
 

 

 
Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   

  
17.06.2024 

 
 
Přítomni: Mysliveček, Přibyla, Plesník, Jakubička, Laštovička, Drašar, Janovič, Marek, Velan, 
Tovarňák, Hejtmánek  
  
Omluveni: Kolovratník, Rebok, Matyska  
  
  
Informace od ředitele ÚVT:  
  

• 20.6. se uskuteční Garden Party rektorátu za účasti rektora, prorektorů a kvestorky – 
případná témata k neformálnímu projednání sdělit řediteli co nejdříve.   

• V novém Newsletteru budou komunikovány nadcházející změny:  
o K 1.7. dochází ke změnám tarifů   
o Probíhají jednání o nové kolektivní smlouvě, která by mohla vést k postupnému 

zvyšování platů v následujících letech. Rozpočtová střediska mají za úkol do září 
dopočítat, zda jsou schopna ustát plošné nárůsty platů.  

o Odměny – přecházíme na režim odměn více vyvážených mezi prvním a druhým 
pololetím, přibližně 50:50 (červen, listopad). Výše odměny by měla zhruba navazovat 
na proběhlé hodnocení a podobný postup bude i na podzim. Celkový rozsah 
prostředků na odměny ovšem klesá, protože rostou mzdy rychleji než dostupné 
prostředky.   

o Stěhování na ŠT  
o Změna organizace práce – k 1. 7. vstupuje v platnost nový organizační řád, dojde k 

novému nastavení organizační struktury, nové pracovní smlouvy, strategie a inovace, 
změna struktury zakázek.  

o Standardy IT vybavení jsou stanoveny ředitelem, rozhodnutí o nákupu činí vedoucí. 
Komunikace, jak mají zaměstnanci postupovat, bude na Portále, vedoucím byla 
pravidla představena na minulém kolegiu.  

  
Informace od tajemníka ÚVT:  
  

• Odměny budou zadány do systému v pondělí a půjdou ke schvalování.  

• V Biology Parku proběhla schůzka s paní kvestorkou a P. Brančíkem. Měli bychom 
přebírat provoz objektu. Je potřeba dořešit zasíťování, AP. Do konce roku nás čeká nákup 
modulů, switchů apod.   

• V pátek 21.6. proběhne první vlna stěhování na Šumavskou Tower. Dle zkušeností z první 
vlny bude postup stěhování v případě potřeby ještě mírně upraven.  

• 13.6. se uskutečnila schůzka MUNI & FNUSA, kde se řešily optické trasy – zakruhování 
do svých objektů (5 nebo 6 objektů), přechod na Microsoft M365 prostředí a ukládání dat.  

• Na FI se připravuje sál B103, opouští se od výběrového řízení na realizační dokumentaci, 
nejdříve jsou potřeba studie o proveditelnosti a potenciální dopad přesunu.  

  
T. Plesník  

 

• Na ŠT kompletace zapojení datových zásuvek v 5., 6. a 7. NP (ve čtvrtek by mělo být vše 
zapojeno a otestováno), zajištěna záložní optická trasa od Quantcomu, wifi síť Eduroam 
již v provozu. 



  

• Přeložky optických sítí na FI MU – po domluvě s RMU a FI MU se ÚVT MU stává 
správcem multikanálu vedoucího okolo FI MU a optického sálu C109 – nutno nyní 
připravit provozní řády obou součástí.  

• Minulý týden schůzka na Právním odboru RMU u dr. Ondrouškové – řešena problematika 
formálního zavedení SŘBI na MUNI pro regulované VISy (IS MU a Magion + INET)  

  
P. Velan  

 

• Školení v IS o kybernetické bezpečnosti – diskuze o školení na kyberbezpečnost, které je 
momentálně dobrovolné, ale vedoucí nemají možnost ověřit, zda jejich zaměstnanci 
školení absolvovali. Zdůrazněna byla potřeba lepšího sledování účasti a možná budoucí 
povinnost tohoto školení.  

• Telefonní linky na ŠT – Termín pro sběr informací k pevným linkám uplynul. Kde nejsou 
informace o zachování či přesunu klapky, budou klapky zrušeny.  

  
M. Jakubička  
 

• Bude probíhat soutěž na poskytovatele platební brány s cílem úspory a poskytnutí širších 
služeb. Návaznost na aplikace v INET a IS MU.  

  
Různé:  
 

• Příští zasedání Rozšířeného kolegia ředitele ÚVT se uskuteční 8.7. na Gotexu.   

• Během prázdnin bude Kolegium ředitele ÚVT zasedat jednou za 14 dní.   
 
 
  
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
 
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     
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